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Nr 37.

Ankom till riksdagens kansli den 19 april 1917 kl. 1 e. m.

Utlåtande i anledning av väckt motion om skrivelse till 
Kungl. Maj:t angående åvägabringandet av en lag 
rörande kåd- och barrplockning i syfte, bland annat, 
att förhindra uppkomsten av inhemsk industri med 
kåda och barr såsom råvara.

(2 avd.)

Uti en inom riksdagens andra kammare väckt, till jordbruksutskottets 
förberedande behandling hänvisad motion, nr 172, har herr Molin i Dom- 
bäcksmark hemställt, att riksdagen ville i skrivelse till Kungl. Maj:t 
anhålla, det Kungl. Maj:t måtte företaga utredning och, om möjligt till 
nästa års riksdag, inkomma med förslag till lag rörande kåd- och barr
plockning i syfte bl. a. att förhindra uppkomsten av inhemsk industri 
med kåda eller barr som råvara.

Beträffande de skäl, som åberopats till stöd för motionärens hem
ställan, tillåter sig utskottet hänvisa till motionen.

Utskottet vill till en början erinra därom, att uti en den 3 april 1917 
utfärdad lag om ändrad lydelse av 20 kap. 2 § samt 24 kap. 3 § straff
lagen straffpåföljd stadgats mot olovlig kådtagning å annans mark. Genom 
en dylik bestämmelse torde motionärens önskemål i väsentlig mån redan hava 
tillgodosetts. Vidare synes det utskottet böra framhållas, att det är belagt 
med straff att olovligen å annans mark taga bl. a. ris och grenar, varigenom 
ett skydd jämväl torde vara åvägabragt mot det olovliga tagandet av barr 
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å annans mark. Faran för uppkomsten av en inhemsk industri med på 
orätt sätt åtkommen kåda och barr såsom råvara är sålunda, enligt utskot
tets förmenande, ganska ringa.

Yad åter beträffar motionärens framställning i vad den avser tagandet 
av kåda och barr å egen mark, kan utskottet icke dela motionärens uppfatt
ning om det önskvärda uti bestämmelser häremot. Anledning synes ut
skottet ej föreligga att utfärda stadganden i syfte att i allmänhet förhindra 
uppkomsten av en inhemsk industri av ifrågavarande slag, så mycket 
mindre som utskottet hyser den uppfattningen, att det vore till fördel för 
landet att i detta avseende bliva oberoende av import från utlandet. Härtill 
kommer, att utskottet är förvissat om att Ivungl. Maj:t, därest en dylik 
industri i någon större omfattning skulle uppstå, vidtager åtgärder i syfte 
att förhindra att genom en sådan industri förutsättningarna för en rationell 
skogsvård äventyras.

På grund av vad sålunda anförts, får utskottet hemställa,

att förevarande motion ej må till någon riksdagens 
åtgärd föranleda.

Stockholm den 19 april 1917.

På jordbrukutskottets vägnar:

EAOUL HAMILTON.

Närvarande: Hrr greve Hamilton, Ericsson, Petersson, P. Alfred, Paulson, Fahlén, 
Holmquist, Lindblad, greve Wachtmeister, Persson, Öberg, Nilsson i 
Tånga, Nilsson i Linnås, Sjöblom, Tysk, Molin och Andersson.

Reservation
av herr Molin i Dombäcksmark, som yrkat bifall till motionen.


